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صبح روز چهارشنبه بیست و سوم آذر ماه ساختمان شهید نادری وزارت صنعت 
روسای  تخصصی،  دفاتر  مدیران  مشترک  نشست  میزبان  تجارت  و  معدن 
سازمان های صمت استانی و کارشناسان و مدیران بدنه اجرایی وزارت صمت و 

جمعی از مدیران تشکل ها و شرکت های بخش خصوصی بود. 
در این نشست که به دعوت دکتر اسدی مدیر دفتر خدمات کسب و کار برگزار 
شد مدیران ارشد شرکت فن آوا به عنوان طرف قرارداد وزارت صمت در اجرای 

پروژه های زنجیره تامین به ارائه مطلب پرداختند.
 در بخش آغازین این نشست دکتر اسدی ضمن خیر مقدم به حاضرین به تشریح 
برنامه های وزارت صمت در زنجیره تامین پرداخت و با ارائه تعریف های جدید از 
SCM و SCF برنامه های در دست اجرای وزارت صمت در این خصوص ابراز 
امیدواری کرد با همراهی بدنه وزارتخانه و مشارکت بخش خصوصی بتوان خدمات 

مناسبی را در این بستر طراحی و به واحدهای تولیدی ارائه نمود. 
در این نشست مدیران و مشاورین شرکت فن آوا با ارائه تجربیات انجام شده 
در حوزه مدیریت زنجیره تامین از قابلیت های هوشمندسازی مدیریت زنجیره و 
تجربیات بین المللی در این خصوص و لزوم بهره گیری از مدیریت زنجیره تامین 

در برنامه ریزی های مدیریتی سخن گفتند. 

همچنین مشاورین و مدیران صندوق ضمانت سرمایه گذاری ضمن ارائه توضیحات 
در خصوص برنامه های صندوق در خصوص تامین مالی زنجیره ارزش به سوالات 

حاضرین پاسخ گفتند. 
لازم به توضیح است تأمین مالی زنجیره ارزش از جمله برنامه های وزارت صمت 
در دولت جدید است که علی رغم تلاش های وزارتخانه، در این خصوص طرح های 

گواهی اعتبار مولد یا گام هنوز با استقبال همراه نشده است.

تأمین  مالی زنجـیره ارزش در دستور کار وزارت صمت 

تعیین کف عرضه هفـتگی 5 هزارتن چیپس نیمه مات و 1500 تن فوق براق در فصل زمستان در بورس کالا
با پیگیری های مستمر انجمن صنایع نساجی ایران و همکاری اعضای کمیته 
تخصصی پتروشیمی در نود و سومین جلسه این کمیته که با دعوت از نمایندگان 
انجمن صنایع نساجی ایران و مجتمع شهیدتندگویان همراه بود مصوب گردید کف 
عرضه 6۵۰۰ تن با تفکیک ۵۰۰۰ تن چیپس نیمه مات و ۱۵۰۰ تن فوق براق در 

فصل زمستان توسط مجتمع شهید تندگویان رعایت گردد.
لازم به توضیح است که از بیستم شهریور ماه و پس از نشست مشترک هیئت 
مدیره و اعضای کارگروه های نخ فیلامنت و الیاف پلی استر انجمن با مدیران 
مجتمع شهیدتندگویان، انجمن بطور هفتگی میزان نیاز واحدهای ذوب ریسی را 

برآورد و طی مکاتبه رسمی به مدیریت مجتمع تندگویان اعلام نموده است.

واحد کارشناسی انجمن هرهفته نسبت به رصد بازار و تحلیل عرضه و تقاضا ها و 
سطح رقابت در گریدهای مختلف دقت عمل داشته است و به طور مرتب از اعضای 
خود درخواست نموده تا میزان نیاز خود در پاییز و زمستان با درنظر گرفتن میزان 
سهمیه اختصاص یافته در سامانه بهین یاب و بدون درنظر گرفتن آن را برای 
دبیرخانه انجمن ارسال نمایند تا امکان برآورد نیاز و میزان تقاضا و متناسب سازی 

عرضه ها از طریق رایزنی و همکاری با مراجع ذیربط امکانپذیر گردد.
بار دیگر از واحدهای ذوب ریسی که نسبت به اعلام نیاز خود اقدام ننموده دعوت 

میگردد تا نسبت به تکمیل جداول درخواستی اقدام نمایند.

فراهم نمودن تسـهیلات ویژه برای شرکت های غرفه گذار در نمایشگاه نساجی مسکو 

صبح روز سه شنبه بیست و نهم آذرماه نشست مشترک بین نمایندگان سازمان 
توسعه تجارت و انجمن صنایع نساجی ایران با هدف توسعه صادرات به کشور 

روسیه برگزار شد. 
این نشست که پیرو جلسه قبلی با دکتر علیرضا پیمان پاک رئیس سازمان توسعه 
تجارت و در ارتباط با بررسی جزئیات بیشتر همکاری های تجاری با روسیه برگزار 

شد آقایان سعادت، سپاس دار و گودرزی و سرکار خانم رحیمی رئیس کارگروه 
روسیه سازمان و آقایان مهدی ضابطی، محمد مهدی مباشر، علیرضا نوری، 
حمیدرضا صفری، مجید خوئینی و امامی رئوف به نمایندگی از انجمن صنایع 
نساجی ایران در این جلسه حضور داشتند؛ در خصوص مسائل مختلف همکاری 
تجاری با روسیه بحث و تبادل نظر نمودند و آقایان سپاس دار و گودرزی توضیحات 
مبسوطی را در خصوص نمایشگاه ماشین آلات و مواد اولیه نساجی و نمایشگاه 
منسوجات که در تاریخ ۲۲ تا ۲۵ اسفند ماه در مرکز نمایشگاهی اکسپوسنتر مسکو 
برگزار گردد که با عنایت به همزمانی این نمایشگاه با هفته نساجی مسکو و نیز 
شرایط جدید بازار روسیه و تخفیفات اخذ شده توسط سازمان توسعه تجارت و 
رایزنی های صورت گرفته در خصوص حضور پررنگ شرکت های ایرانی در بازار 
روسیه مقرر شده است تا شرایط مناسبی برای شرکت های علاقمند به غرفه گذاری 
در این نمایشگاه فراهم گردد.  شرکت های علاقه مند به اخذ غرفه در این نمایشگاه 

می توانند با دبیرخانه انجمن تماس حاصل فرمایند.

اخبار انجمن صنایع نساجی ایران
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نشست مشـترک نمایندگان انجمن صنایع نساجی ایران، اتاق بازرگانی و دانشکده مهندسی نساجی
عصر روز دوشنبه بیست و هشتم آذر ماه نشست مشترکی با حضور آقایان دکتر 
کاظمی، مهندس مباشر، مهندس امامی رئوف، علیرضا نوری نمایندگان انجمن 
نساجی  مهندسی  دانشکده  رئیس  جوهری  مجید  دکتر  ایران،  نساجی  صنایع 
دانشگاه صنعتی امیرکبیر و دکتر حسین سلاح ورزی نایب رئیس اتاق ایران در 

محل اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی ایران برگزار شد.
در این نشست که با هدف جلب حمایت اتاق بازرگانی برای بازسازی و نوسازی 
دانشکده مهندسی نساجی دانشگاه صنعتی امیرکبیر برگزار شده بود درخصوص 
تاریخچه حمایت های اعضای انجمن صنایع نساجی ایران در احداث ساختمان 
این  نوسازی  و  بازسازی  برای  انجمن  برنامه ریزی  و  و تلاش  دانشکده  جدید 

ساختمان و تجهیز آزمایشگاه  ها و کارگاه های آن مواردی مطرح گردید.  

دکتر جوهری از برنامه های دانشکده در برگزاری کنفرانس ملی مهندسی نساجی 
و لزوم تجهیز و بازسازی دانشکده مطالبی را مطرح فرمودند.  

دکتر سلاح ورزی نیز ضمن تمجید از اثرگزاری انجمن صنایع نساجی ایران 
در عرصه های مختلف این صنعت، بخصوص توجه به تربیت نیروی انسانی 
متخصص و همکاری نزدیک با دانشکده مهندسی نساجی به محدودیت های 
اتاق های بازرگانی در حمایت های مستقیم مرتبط با این موضوع اشاره نمود اما 
ابراز امیدواری نمود تا با گسترش همکاری های پژوهشی زمینه های حمایت های 
مختلف از دانشکده فراهم گردد. در این نشست همچنین درخصوص آخرین 
وضعیت طرح اصلاح قانون اتاق، مشکلات صدور روادید و تجارت بین الملل و 

مسائل و مشکلات کلان حوزه اقتصاد بحث و تبادل نظر شد.

حضور مدیرعامل پتروشـیمی تندگویان در شورای سیاستگذاری سیزدهمین کنفرانس ملی مهندسی نساجی

صبح روز سه شنبه بیست و نهم آذرماه دانشکده مهندسی نساجی دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر میزبان بیست و نهمین نشست شورای سیاستگذاری کنفرانس ملی 

مهندسی نساجی بود.  
 در این نشست که به طور مستمر و هفتگی برگزار می گردد دبیر انجمن به 
نمایندگی از انجمن صنایع نساجی ایران در این جلسات حضور دارد در خصوص 
هماهنگی های اجرایی برای جلب همکاری های صنعت نساجی در برگزاری بهتر 

این کنفرانس برنامه ریزی به عمل می آید.
همانطور که قبلًا نیز در اخبار و منتشرات انجمن اطلاع رسانی شده است انجمن 
صنایع نساجی ایران همانطور که در دهه های گذشته در خصوص احداث ساختمان 
این دانشکده کمر همت بسته بود درصدد است، در پروژه بازسازی و نوسازی این 

دانشکده نیز مشارکت جدی واحدهای تولیدی و صنعتی عضو انجمن را جلب نماید 
در این راستا فراخوان های متعددی منتشر شده است و نشست هایی در این راستا 
برنامه ریزی شده که حضور آقایان مهندس سید رضا قاسمی شهری مدیرعامل 
مجتمع پتروشیمی تندگویان و دکتر علیمردان شیبانی عضو هیئت مدیره انجمن 
صنایع نساجی ایران در  بیست و نهمین جلسه شورای سیاستگذاری کنفرانس به 

همین منظور بوده است. 
در این نشست پس از ارائه گزارش مقدماتی مهندس امامی رئوف دبیر انجمن از 
تاریخچه تاسیس دانشکده نساجی دانشگاه پلی تکنیک و برنامه ریزی های انجام 
شده در جهت جذب حامیان مالی صنعت نساجی برای پروژه بازسازی و نوسازی 
دانشکده، دکتر جوهری رئیس دانشکده و دکتر علیمردان شیبانی مواردی را از 
تلاش های انجام شده در جهت برگزاری آبرومندانه این کنفرانس ارائه فرمودند 
در ادامه آقای مهندس قاسمی شهری مدیرعامل مجتمع پتروشیمی تندگویان 
ضمن تقدیر از فعالیت های انجام شده در این خصوص ابراز امیدواری نمود مجتمع 
پتروشیمی تندگویان به عنوان عضوی از انجمن صنایع نساجی ایران بتواند سهم 
خود را در این پروژه ملی ایفا نماید و قول مساعد دادند که در جلسه آتی با هیئت 

مدیره و اعضای انجمن در این خصوص توافقاتی داشته باشند.
در حوزه  در خصوص همکاری های مشترک  قول مساعدت   ایشان همچنین 
کارآموزی و فعالیت های پژوهشی و همچنین تعمیرات تجهیزات و ماشین آلات 
آزمایشگاه ها و کارگاه ها دارند و مقرر شد تا موضوع در جلسه مشترک با اعضای 

کارگروه الیاف و نخ فیلامنت انجمن نیز مطرح و پیگیری شود. 
 در پایان این برنامه، بازدیدی از کارگاه ها و آزمایشگاه های دانشکده به عمل آمد و 

مقرر شد موضوعات مورد بحث پیگیری و به نتیجه برسد.

هشتمین نشست بررسی سنـد راهبردی نساجی و پوشاک
هشتمین نشست بررسی سند راهبردی صنایع نساجی و پوشاک به میزبانی دفتر صنایع منسوجات و پوشاک وزارت صمت عصر روز یکشنبه بیست و هفتم آذر ماه در 
سالن شماره یک وزارت صمت برگزار شد در این نشست که آقایان دکتر گرجی، دکتر سلیقه، مهندس مجرد و مهندس فتحی از دفتر صنایع منسوجات و پوشاک حضور 
داشتند پیش نویس سند مذکور ارائه و مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.در این نشست آقایان امامی رئوف، نیلفروش زاده، ضرابی و نوری از انجمن صنایع نساجی 
ایران، باقرزاده از انجمن طراحان لباس و پارچه، رضائیان و عظیمی از انجمن صنایع پوشاک و نامی از اتحادیه تولید و صادرات نساجی و مجتبی صیادیان از اتحادیه 
پوشاک تهران حضور داشتند که بخش هایی از سند مذکور را مورد تحلیل کارشناسی قرار دادند. لازم به توضیح است که در بخش پایانی این جلسه دکتر گرجی از قرار 

گرفتن صنایع نساجی و پوشاک در بین هجده صنعت پیشران مورد توجه دولت در برنامه توسعه خبر داد.
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جلسه آشـنایی با روش های تأمین مالی زنجیره ای )SCF( در زنجیره تولید فرش ماشینی

روز چهارشنبه ۲3 آذر ماه جلسه ای با عنوان آشنایی با روش های تامین مالی 
زنجیره ای )SCF( در زنجیره تولید فرش ماشینی به میزبانی ستاد احیا واحدهای 
اقتصادی در دفتر توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری با حضور 
نمایندگان وزارت صمت، بانک مرکزی، بانک های دولتی و خصوصی، شرکتهای 
الیاف،  تولید  حوزه های  در  نساجی  نمایندگان صنعت  از  تعدادی  و  پتروشیمی 
ریسندگی، بافندگی فرش ماشینی و شرکت های فروش زنجیره ای فرش برگزار 

گردید.
در ابتدای این جلسه آقای رمضانی مدیر تامین مالی در ستاد احیا واحدهای اقتصادی 
ضمن معرفی برنامه های این ستاد، هدف کلی برگزاری این جلسه را تشریح نمود 
و پس از آن آقای مجتبی نقدی معاون دفتر محیط کسب وکار وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و آقای حمید آذرمند مدیر اداره تامین مالی زنجیره تولید بانک 
مرکزی و مهدی تیزفهم معاون بانکداری تجاری بانک تجارت به بیان مزایای 
ویژه استفاده از گواهی اوراق مولد )گام( که با هدف تامین اعتبار واحدهای تولیدی، 
کمک به اقتصاد واقعی، حمایت از زنجیره تامین و سرمایه در گردش فعالیت های 
مولد اقتصادی و هدایت منابع مالی سالم و پایدار برای واحدهای تولیدی منتشر 
می شوند و در حقیقت از سوی بانک های تجاری به عنوان پول میان فروشندگان و 

خریداران جهت ابزارسازی برای تامین مالی چرخه تولید استفاده می شود پرداختند.
مدیرعامل  قاسمی شهری  سیدرضا  مهندس  آقای  جمله  از  حاضرین  ادامه  در 
پتروشیمی شهید تندگویان، هوشیار فقیهی دبیرکل اتاق اصناف تهران، دکتر 
شاهین کاظمی نایب رئیس هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران، مهندس 
سیدجواد سجادی بیدگلی از شرکت فرش اطمینان، مهندس محمود زینالو از 
شرکت ریسندگی گیلان، حامد مقدم از شرکت کیمیا پلی استر قم، مهران ملک پور 
از گروه ظریف مصور و ... به بیان نقطه نظرات و دیدگاه های خود در این خصوص 

پرداختند.

هم اندیشی برای ارتـقای کیفی البسه مدارس 

عصر روز سه شنبه ۲۹ آذرماه نشست مشترکی به دعوت و مدیرکل دفتر صنایع 
منسوجات و پوشاک وزارت صمت برگزار شد در این نشست سرکار خانم دکتر 
باقری مدیر کل دفتر برنامه ریزی انجمن های مدارس و مسئولین انجمن های 
اولیا و مربیان، آقایان مهندس سرشارزاده، نیلفروش زاده، علیرضا نوری و امامی 
رئوف از انجمن صنایع نساجی ایران، دهقان از انجمن طراحان لباس و پارچه، 
صیادیان از اتحادیه پوشاک تهران و دکتر گرجی و مهندس فتحی از دفتر صنایع 
منسوجات و پوشاک حضور داشتند و ضمن بررسی تجربه سال های گذشته و 

مشکلات کمّی و کیفی لباس مدارس در سال های اخیر و نیز محدودیت های 
فرهنگی، قانونی و مفروضات اجتماعی مترتب به طراحی و تولید پوشاک مدارس 
به بررسی شرایط برای برنامه ریزی البسه دانش آموزان برای سال آتی پرداختند. 
در این نشست با بررسی آمارهای ارائه شده در حدود شانزده میلیون دانش آموز 
با مصرف سرانه در حدود سه متر پارچه متناسب با شرایط جغرافیایی کشور و در 
حدود چهل میلیون متر پارچه تخمین و مقرر شد با سازماندهی و مدیریت شبکه 
نسبت به سفارش پارچه خام با طرح بافت و گرماژ و مشخصات فنی محدود در 
اولویت قرار گیرد و متناسب با هماهنگی های بعدی نسبت به رنگرزی و تکمیل 
آن اقدام شود تا استاندارد سازی کیفی و قیمتی آن حاصل گردد همچنین مقرر 
شد انجمن طراحان لباس و پارچه با همکاری انجمن صنایع نساجی ایران نسبت 
به ارائه پیشنهاد اولیه نوع و جنس پارچه اقدام نمایند تا در مراحل بعدی نسبت به 
هماهنگی های مربوط به سازماندهی توزیع پارچه و طراحی سامانه های مربوطه 

و دوخت و دوز البسه مذکور هماهنگی به عمل آید.

گسترش همکـاری های آموزش و پژوهش انجمن با جهاد دانشگاهی دانشگاه صنعتی امیرکبیر
صبح روز دوشنبه بیست و هشتم آذر ماه در نشست مشترکی با حضور آقایان دکتر 
مرآتی، دکتر گرجی، مهندس قدیری و مهندس امامی رئوف زمینه های همکاری 
مشترک بین صنایع نساجی و پوشاک و جهاد دانشگاهی واحد امیرکبیر مورد 
بحث و تبادل نظر قرار گرفت. در این نشست که به بهانه تبریک انتصاب دکتر 
مرآتی به سمت رئیس جهاد دانشگاهی واحد دانشگاه صنعتی امیرکبیر برگزار شد 
درخصوص ظرفیت های پژوهشی و آموزشی در حوزه صنایع نساجی و پوشاک، 
برنامه ریزی های راهبردی و تدوین آمار و اطلاعات مورد نیاز، برگزاری دوره های 

آموزشی مشترک و تعریف پروژه های صنعتی و کاربردی و استفاده از ظرفیت های 
موجود در بخش صنعت و تشکل های تخصصی و نیز رویکردهای نو به موضوع 
نوآوری و فناوری های نو در صنعت پوشاک و شتابدهنده ها در این حوزه بحث و 
تبادل نظر شد. لازم به توضیح است که جهاد دانشگاهی واحد صنعتی امیرکبیر 
یکی از قدیمی ترین و پرپتانسیل ترین واحدهای جهاد دانشگاهی است که پیش 
از این نیز دکتر ورسه ای و دکتر طاهری اطاقسرا روسای سابق واحد بودند و 

همکاری هایی را با انجمن صنایع نساجی در گذشته داشته اند.



 29 شماره 237  دی 1401  

اخبار انجمن صنایع نساجی ایران

گسترش همـکاری های انجمن صنایع نساجی ایران و سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران  

هزار و صد بیست و چهارمین نشست هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران 
که با حضور اعضای محترم هیئت مدیره و رؤسا و دبیران کارگروه های تخصصی 
دکتر  آقایان  کارتابل دستور جلسه،  و  مسائل  از طرح  برگزار شد پس  انجمن 
عزیزاله قربانی معاون صنایع کوچک، لاهوتی دفتر توسعه صنعتی و فناوری، بگی 
مطالعات شهرک های تخصصی پتروشیمی، اکبریان دفتر مدیریت توسعه صنایع 
پایین دستی، افتخاریان مشاور معاونت توسعه کسب و کار صنایع کوچک، احسان 
یوسفی از تنظیم بازار شرکت صنایع ملی پتروشیمی و سینا یوسفی از دفتر مطالعات 

توسعه صنایع پتروشیمی در جلسه حضور یافتند.
 در این نشست پس از ارائه توضیحات دکتر کاظمی در خصوص تاریخچه انجمن 

صنایع نساجی ایران بحث های متعددی در خصوص مسائل و مشکلات واحدهای 
صنعت نساجی در شهرک های صنعتی سراسر کشور مطرح گردید و حاضرین در 
این جلسه با گله مندی از ارائه خدمات مختلف توسط شرکت شهرک ها به طرح 
مسائل و مشکلات موردی در شهرک های صنعتی در استان های مختلف پرداختند.

در بخش دیگری از این نشست مهندس امامی رئوف با اشاره به فراگیری انجمن 
صنایع نساجی ایران به عنوان تشکل ملی فراگیر به نقش استان های مختلف 
نساجی خیز کشور در شکل گیری و تقویت انجمن پرداخت و ابراز امیدواری نمود تا 
همکاری ویژه و جدیدی بین انجمن صنایع نساجی ایران و سازمان صنایع کوچک 
شهرک های صنعتی برقرار گردد و در حوزه های مختلف آموزشی، کسب و کار، 
نمایشگاه های داخلی و خارجی و کنسرسیوم های صادراتی و پروژه های آماری و 

پایان نامه های دانشگاهی همکاری جدی صورت پذیرد.
در ادامه این جلسه دکتر قربانی به طرح سیاست  های صنایع کوچک در چابک سازی 
و توسعه کسب و کارها در صنعت پرداخت پس از ایشان بگی و افتخاریان به طور 
مبسوط درخصوص تجربیات شهرک های صنعتی و مسائل و مشکلات آنها و 
کنسرسیوم های صادراتی و لزوم اثرگذاری تشکل های صنعتی بر تصمیم گیری ها 
و سیاستگذاری ها صحبت کردند و در بخش پایانی نشست نیز آقایان اکبریان و 
یوسفی از موضوعات مرتبط با دفتر مدیریت توسعه صنایع پتروشیمی سخن گفتند 
و در جمع بندی جلسه مقرر شد تا ضمن حفظ ارتباطات فیمابین برنامه ریزی های 

اجرایی در جهت گسترش همکاری های مشترک صورت پذیرد.

کارگروه الیاف و نخ فیلامنـت انجمن صنایع نساجی ایران میزبان مدیران مجتمع پتروشیمی تندگویان 

ظهر روز یکشنبه چهارم دی ماه کارگروه الیاف و نخ فیلامنت انجمن صنایع 
نساجی ایران میزبان مدیران مجتمع پتروشیمی شهید تندگویان بودند در این 
نشست که به دعوت انجمن صنایع نساجی ایران و پیرو نشست بیستم شهریور 
ماه برگزار شد در خصوص تعاملات فیمابین واحدهای تولیدی صنایع نساجی به 
عنوان مصرف کنندگان بزرگ پتروشیمی و مجتمع شهید تندگویان مورد بحث و 

تبادل نظر قرار گرفت. 
در بخش ابتدایی این نشست که با خیرمقدم دکتر شاهین کاظمی نایب رئیس 
هیئت مدیره و امامی رئوف دبیر انجمن آغاز شد مهندس سید رضا قاسمی شهری 
مدیرعامل پتروشیمی تندگویان ضمن ارائه آمار اطلاعات مربوط به تولید و فروش 
تندگویان در چهار سال اخیر از همکاری و حمایت صنایع نساجی کشور در توسعه 

و پیشرفت بیشتر مجتمع شهید تندگویان تقدیر نمود.
 ایشان با اشاره به آمارعرضه های این مجتمع در بورس کالا به راه اندازی خطوط 
جدید این مجتمع اشاره نمود و قول مساعد در خصوص تداوم روند عرضه های پلی 
اتیلن ترفتالات نساجی داد ایشان همچنین با اشاره به نشست مشترک با شورای 
سیاستگذاری سیزدهمین کنفرانس ملی مهندسی نساجی که به دعوت انجمن 
صنایع نساجی ایران صورت گرفته بود از این رویداد به عنوان یکی از افتخارات 
صنعت نساجی یاد نمود و از اعضای انجمن خواست تا همکاری و حمایت ویژه ای 
از برگزاری آبرومند این رویداد به عمل آورند و در بازسازی و نوسازی ساختمان و 

تجهیز کارگاه ها و آزمایشگاه های این دانشکده مشارکت جدی داشته باشند.

در این نشست که پیش از جلسه هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران و با 
ضیافت ناهار برگزار شد آقایان اخوان بروجنی، اکبر لباف، علیمردان شیبانی، احمد 
نواب، سید حسن فلک فرسایی، شاه کرمی، مهدی قزوینی، سید علی حسینی، 
محمدرضا مقدم، فرقانی، ودودی و جمعی از مدیران پتروشیمی تندگویان حضور 
داشتند در خصوص مسائل مختلف کمّی و کیفی محصولات تندگویان بحث و 

تبادل نظر شد.


